
 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 (32) 
 
Kommunledningsutskottet 2009-10-21  
 

 
Plats och tid Kommunhusets tingssal, kl. 09.00 
 
Beslutande Ewa Engdahl (C), ordförande 
 Kjell Front (C) 
 Roland Waern (M) 
 Diana Bergenskans (S) 
 Jonas Erlandsson (S) 
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Övriga deltagande  Joakim Malmdal, Kommunchef 
 Anders Ivansson, Kommunsekreterare 
  

 
 
 
 
 
 
Utses att justera Kjell Front (C)  Diana Bergenskans (S)  
 
 
Justeringens plats och tid.  Kommunhuset torsdagen den 5 november kl. 08.00 
 
 
Underskrifter Sekreterare  ............................................................  Paragrafer 132 - 152  
  Anders Ivansson 

 
 Ordförande  ............................................................ 
  Ewa Engdahl (C) 
 
 Justerande    ...................................................................................... 
  Kjell Front (C)   Diana Bergenskans (S) 
_________________________________________________________________________________________ 
 

ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

 
Nämnd/Styrelse Kommunledningsutskottet  

 
Sammanträdesdatum  2009-10-21  
 
Datum för anslags uppsättande  2009-11-06 Datum för anslags nedtagande 2009-11-30 
 
Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset 
   
 
Underskrift   ............................................................ 
  Anders Ivansson 
 
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 2 (32) 
 
Kommunledningsutskottet 2009-10-21  
 

 KU § 132   DNR: KU.2009.5  
 
 

Godkännande av föredragningslistan  
Extra ärende.  
Ansökan om medel till byte av liftlinor skidlift, Aboda Klint, Allgunnen-
Sinnerbo byutvecklingsgrupp  

Jonas Erlandsson frågade: 
Har kommunstyrelsens ordförande flyttat ännu? 
Överklagat beslut angående försäljningen av brandstation i Fågelfors. 

Diana Bergenskans undrade över öppettiderna på fritidsgården Tegelbruket. 

Kommunledningsutskottet beslutar 
att fastställa dagordningen med de föreslagna ändringarna 
_____ 
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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 KU § 133   DNR: KF.2009.31  
 
 

Budgetuppföljning 2009  
Högsby kommuns resultatprognos för 2009 visar på ett underskott på 1,0 mkr. 
Avvikelsen mot budget uppgår till totalt -2,1 mkr, vilket är 100 tkr sämre än 
föregående prognos. De mest betydande differenserna mot budget beror på 
skatteunderlagsprognoserna som innebär ett underskott när det gäller 
skatteintäkter på 5,2 mkr. Lägre räntekostnader samt högre avkastning på 
KLP-placeringarna än budgeterat påverkar resultatet positivt medan stora 
underskott inom sociala utskottet påverkar resultatet negativt. 

 
D R I F T B U D G E T Budget Prognos Avvikelse 
Prognostiserat utfall för 2009 avseende verksamheterna uppgår till -7,3 mkr, 
vilket innebär en försämring jämfört med föregående prognos på 400 tkr. Det 
stora underskottet beror till stora delar på de ofördelade sparbeting (5,9 mkr) 
som beslutades av KF i november 2008. Tekniska utskottet prognostiserar ett 
budgetöverskridande på 2,4 mkr. Delar av beslutade sparåtgärder kommer av 
olika anledningar inte att kunna genomföras under innevarande år. 
Senareläggning av nedläggning av Fågelfors brandstation samt minskade VA-
intäkter påverkar prognosen negativt.  

Utbildningsutskottet prognostiserar ett överskott på 800 tkr, vilket kan 
härledas till minskade kostnader samt ökade intäkter avseende 
interkommunala ersättningar. Sparbeting avseende lokalkostnader samt 
avvecklingskostnader för den kommunala musikskolan påverkar prognosen 
negativt medan minskade kostnader för material inom skola och förskola 
påverkar positivt. 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Ett stort underskott befaras inom sociala utskottet på grund av att kostnaderna 
för försörjningsstöd har ökat kraftigt samtidigt som nya ärenden tillkommit 
inom IFO-verksamheten. Tidigareläggning av personalåtgärder inom 
äldreomsorgen innebär att sociala utskottet uppnår beslutat sparpaket med 
marginal.  

Finansbudgeten för 2009 visar ett prognostiserat överskott på 5,1 mkr vilket 
är en förbättring sedan föregående månads prognos med 330 tkr. 
Förändringen beror på ökade skatteintäkter 430 tkr, förlust vid avyttring av 
fastighet -230 tkr samt högre avkastning på KLP-placeringarna 130 tkr. 
Skatteintäkterna beräknas ge ett underskott på 4,8 mkr medan statsbidragen 
ger ett mindre överskott. De finansiella posterna beräknas ge 4,9 mkr i 
överskott på grund av lägre räntekostnader samt högre avkastning på KLP-
placeringarna än budgeterat. Lägre arbetsgivaravgifter samt lägre premier för 
avtalsgruppförsäkring påverkar också finansbudgeten positivt. 

Avyttring av två fastigheter genererar realisationsförluster vilket påverkar 
finansbudgeten negativt. Förlikningen med företaget Accelerated Wireless 
ger också ett underskott på grund av att utbetalt belopp inte motsvarar 
uppbokad fordran. 

Kommunledningsutskottet beslutar 
att ta informationen till protokollet 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
KLU-uppföljning sept-09.pdf  

 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Fastställande av sammanträdesplan 2010   
• Utskott samt KS i stort sett varannan månad 
• KF alla månader förutom jan, maj, juli, aug 
• KF flyttat till måndagar istället för torsdagar 

Kommunledningsutskottet föreslår 
att återremittera ärendet till kommunchefen för vidare beredningen 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
sammanträdeslista091019.xls  

 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Antagande av ny IT-strategi  
En ny IT-strategi är framtagen. Den fungerar som övergripande för Högsby 
kommun och ersätter tidigare beslutad av kommunfullmäktige 2000-09-28 § 
172. Syftet med denna IT-strategi är att formulera en övergripande vision och 
inriktningsmål vad gäller IT-stöd och e-tjänster de närmaste fem åren. Till 
målen redovisas nyckeltal för uppföljning samt en handlingsplan med 
åtgärder för genomförande. Här finns även en beskrivning av organisation, 
roller och ansvar inom IT-området. IT-rådet samordnar införandet av 
handlingsplanen.  

Den nya IT-strategi är även framtagen som ett underlag inför den kommande 
upphandlingen av IT-driftstjänster. 

Förslag till beslut 
Kommunledningsutskottet föreslår kommunstyrelsen att anta IT-strategin för 
Högsby kommun. 

Kommunledningsutskottet föreslår 
att kostnaderna för att genomföra målen redovisas till kommunstyrelsens 
sammanträde i november 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Tjänsteutlåtande  
IT-strategi Högsby kommun 2009-2013.doc  
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Regional IT-samverkan   
Regionförbundets styrelse beslutade 2009-06-03 att rekommendera 
medlemmarna att fatta ovanstående beslut, vilket även den 
Primärkommunalnämnden ställde sig bakom vid sitt sammanträde 2009-06-
11. 

I början av hösten har dessa rekommendationer föredragits för bland annat 
ekonomi- och kommunchefsgruppen samt diskuterats i IT-chefsgruppen.  

För att den fortsatta processen ska få tillräcklig tyngd behövs det nu beslut i 
respektive kommunstyrelse och landstingsstyrelsen. I de områden där något 
arbete inte redan är initierat behöver det utses även kontaktpersoner och 
ansvariga. I några fall är detta personal från IT-avdelningarna men i flera 
andra måste dessa processer drivas av förvaltningarna och där IT kommer in 
som en resurs i arbetet. 

Det är lämpligt att någon eller några kommuner/landstinget beslutar ta 
initiativet inom något av dessa områden och återkopplar detta via IT-
chefsgruppen för samordning. Under hösten kommer sedan IT-chefsgruppen 
att ta fram ett förslag till en övergripande arbetsplan där de olika projekten 
samordnas, tidssätts och resursplaneras i förhållande till övriga pågående 
samverkansprojekt. 

Regionförbundets styrelse och den Primärkommunala nämnden beslutade 
även att: 

• genomföra en konsultstudie för ta fram kostnader och konsekvenser för 
olika driftmodeller 

• utveckla en länsgemensam modell för införande, förvaltning, utveckling 
och avveckling av IT-system. Detta inkluderar en förvaltningsmodell för 
våra gemensamma resurser, som exempelvis regionnätet 

• utreda hur en eventuell gemensam IT-organisation bör vara utformad 

Detta arbete ska koordineras och samordnas med ovanstående projekt och 
med det utvecklingsuppdrag som regionen har fått från organisationen 
Sveriges kommuner och landsting, inom ramen för det nationella 
Barnhälsodataprojektet. Dessa olika projekt kompletterar varandra mycket 
bra och förstärker våra möjligheter att skapa den nödvändiga infrastrukturen 
och därmed nå konkreta resultat förhållandevis snabbt. 

Offentlig sektor står inför stora svårigheter. Försämrad ekonomi, skev ålders-
struktur och strukturomvandlingar i näringslivet bidrar till att öka trycket på 
kommuner och landsting i bland annat vår region. Aktuella prognoser från 
bland annat SKL och Konjunkturinstitutet pekar dessutom på en kraftigt 
försämrad tillväxt och ett ännu svårare ekonomiskt läge än man tidigare trott.  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Vi måste därför bli effektivare på att leverera våra kärnverksamheter med en 
bibehållen hög kvalité. 

Ett av de viktigare redskapen för att få till samverkan i kärnverksamheterna är 
att man har tillgång till samverkande IT-stöd som överbryggar 
huvudmannagränser. Detta kan även innebära en besparing inom IT-
verksamheten men de stora effektivitetsvinsterna finns inom respektive 
verksamhetsområde där de stora kostnaderna och därmed möjligheterna finns. 
 
I vår region har betydande samverkan redan skett inom IT-området och ett 
projekt som särskilt förtjänar att lyftas fram är bredbandsutbyggnaden. Detta 
har varit mycket framgångsrikt och skapat förutsättningarna för att gå vidare 
med en närmare IT-samverkan. 

Det finns idag även ett antal IT-samverkansprojekt av större eller mindre 
karaktär men det saknas en genomtänkt generalplan för hur samverkan av 
denna typ ska ske och varje beslut fattas på egna premisser utan ett större 
sammanhang, vilket naturligtvis är kostnadsdrivande. 

Nuvarande arbetssätt är fragmenterat och suboptimerat och vi går miste om 
en del stordriftsfördelar. Därför är det läge för att ta ett större grepp och lägga 
fast en plan, strategier och rutiner för hur arbetet ska bedrivas på bästa sätt.  

Tidigare samverkansprojekt har genomförts med traditionellt licensierade 
produkter. Framöver bör kommuner och landsting undersöka samverkan både 
med traditionella och med öppna licensformer. Det som ska vara styrande för 
samverkan är verksamhetsutveckling och kostnader utan att säkerhet och 
kvalitet äventyras. Detta kommer även i framtiden att innebära en blandning 
av olika licensformer. 

IT-chefsgruppen har en tradition av samverkan och dessutom en i stora 
stycken samstämmig bild av vad som behöver ske framöver. Men precis som 
kommuncheferna och ekonomicheferna pekar man på behovet av styrning 
från politiken. Det behövs ett tydligt uppdrag till ledning och förvaltningar för 
att samverkansarbetet ska ta fart på allvar.  

Som framgår av detta material kan en del effektiviseringar ske inom IT-
chefernas ansvarsområde men den stora potentialen ligger i att använda IT för 
att främja samverkan hos sakförvaltningarna. IT-cheferna har oftast inte den 
roll i ledningen som ger dem mandat att driva dessa processer i respektive 
förvaltning. Därför krävs ett tydligt ledarskap både på regional nivå, i 
Landstinget och i respektive kommun.  

Regionförbundets styrelse beslutade vid sitt sammanträde 2008-10-23 bland 
annat att: 

• utreda förutsättningarna och effekterna av utökad gemensam IT-drift. 

 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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• utreda konsekvenser, effekter och besparingar av en övergång till 
OpenOffice. 

Under vinter/våren 2009 har IT-chefsgruppen och andra kompetenser i 
regionen arbetat i sex grupper för att utreda och belysa dessa frågeställningar. 
Gruppledare anges nedan inom parantes. 

• Upphandlingar inkl. öppna program (Börje Jonsson, Mönsterås) 

• Lämpliga program för gemensam drift (Lennart Nilsson, Västervik) 

• Gemensam drift, teknik (Bengt Falke, Regionförbundet) 

• Gemensam regional katalog (Anders Saur, Kalmar) 

• OpenOffice (Stefan Wittlock, Hultsfred) 

• Inköp och upphandlings-samordning (Magnus Garp, Kalmar) 

Arbetet har bedrivits i ett antal såväl traditionella som resfria möten i 
respektive arbetsgrupp. Vidare har extern erfarenhet och kunskap inhämtats 
från andra regioner, konferenser och seminarier. Fakta och bakgrundsmaterial 
har samlats in genom enkäter. Dokumentationen från grupperna har gjorts 
tillgänglig för hela IT-chefsgruppen i det webbaserade diskussionsforum som 
sedan tidigare används.  

Regionen har i maj 2009 beviljats medel från SKL för att under år 2009 
särskilt utreda ett antal frågor kring gemensam drift i det så kallade 
Barnhälsodataprojektet. Resultatet av detta arbete kan utgöra en viktig 
stomme i det underlag som behöver tas fram för vår framtida gemensamma 
driftplattform. Vi deltar även i och beaktar nationella initiativ som exempelvis 
”Nationella IT-strategin för vård och omsorg” och arbetet kring en samordnad 
kommunal IT-arkitektur. 

Under arbetets gång har hela IT-chefgruppen haft ett antal avstämningsmöten 
och dessa avslutades med ett tvådagarsmöte i början av maj då förslagen till 
beslutspunkter i Regionförbundets styrelse och den Primärkommunala 
nämnden arbetades fram.  

Vid några tillfällen har den Primärkommunala nämnden informerats och 
förändringar och tillägg har diskuterats. Så tillkom exempelvis uppdraget 
kring inköpssamordning och behovet av information och diskussion i 
respektive kommun. Regionförbundets arbetsutskott behandlade IT-
chefsgruppens förslag vid sitt sammanträde 2009-05-14.  

Bengt Falke har under maj/juni träffat de merparten av KS-au alternativt KS 
och informerat om uppdragen och diskuterat förslagen. 

 
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Regionförbundets styrelses förslag till beslut 
att kommunstyrelsen i Högsby kommun beslutar 

att gå över från Microsoft Office till Open Office i så stor utsträckning som är 
möjligt. Detta bör ske så snart det är lämpligt med tanke på nuvarande avtal, 
licensmodeller andra beroenden. 

att införa Cosmic Link för samordnad vårdplanering. 

att kommunstyrelsen i Högsby kommun beslutar att vidta åtgärder för att 
initiera samverkan inom följande områden: 

Inköpssamordning, som ett steg mot gemensam upphandling i stort bör 
kommuner och landsting gemensamt gå ut i pris/produktkontroll av IT-
produkter och kringtjänster, samt koordinera avtalsperioderna. 

Regionportal för hantering av inköpsprocessen, vilket ger besparingar och 
klara fördelar för både regionala näringsidkare och beställare. 

Länsgemensam telefonilösning, för att få stordriftsfördelar ur både 
verksamhetsmässiga och ekonomiska perspektiv. Detta kan göras genom att 
ta tillvara på erfarenheterna från den samverkan som finns idag mellan 
Oskarshamn, Mönsterås, Högsby och utreda olika alternativ. 

Dokumenthanteringssystem och elektronisk arkivering, genom att bygga 
vidare på de lösningar som finns inom landstinget och de kommuner som 
kommit en bit på vägen och arbeta vidare med gemensam utveckling. 

Anhörigvårdarstöd, har stor potential att öka kvaliteten och ge besparingar. 

Standardisering av IT-driftmiljöerna i länet, med beaktande av möjligheterna 
till besparingar med hjälp av öppen källkod. Detta ger möjlighet att stödja 
varandra i felsituationer, i gemensam utveckling och i den löpande driften. 
Det är även en förutsättning för inköpssamordning och en eventuell framtida 
driftsorganisation. 

Etablera en gemensam regionkatalog för kommun, landsting, privata 
vårdgivare och kommunala bolag. Katalogen skall primärt utgöra gemensam 
bas för säker inloggning och åtkomst till känslig information som delas över 
huvudmannagränser. 
______ 

IT-samordnarens synpunkter inför beslut angående Regional IT-
samverkan 
Respektive kommunstyrelse och landstingsstyrelsen i Kalmar län föreslås av 
Regionförbundets styrelse att fatta beslut i ärendet att initiera samverkan 
inom ett flertal områden, se inkommen skrivelse Regional IT-samverkan.  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Rekommendationerna har föredragits för ekonomi- och 
kommunchefsgruppen samt IT-chefsgruppen i länet av länets IT-strateg 
Bengt Falke. För att få den fortsatta processen ska få tillräcklig tyngd behövs 
det nu beslut i respektive kommunstyrelse och landstingsstyrelse. Det 
behöver utses kontaktpersoner och ansvariga för respektive område. I några 
fall är det personal från IT-avdelningarna men i flera andra måste processer 
drivas av förvaltningarna och där kommer IT in som en resurs i arbetet. 
 
Det är lämpligt att någon eller några kommuner/landstinget beslutar ta 
initiativet inom något av dessa områden och återkopplar detta till IT-
chefsgruppen för samordning. Under hösten kommer sedan IT-chefsgruppen 
att ta fram ett förslag till en övergripande arbetsplan där de olika projekten 
samordnas, tidsätts och resursplaneras i förhållande till övriga pågående 
samverkansprojekt. Som framgår av detta material kan en del 
effektiviseringar ske inom IT-chefernas område men den stora potentialen 
ligger i att använda IT för att främja samverkan hos sakförvaltningarna.  

Det är i detta tidiga skede svårt att beskriva innebörd och konsekvenser kring 
vad denna samverkan innebär för Högsby kommun vad gäller förändringar i 
verksamheter och krav på resurser. Alla kommuner i länet har olika 
förutsättningar vad gäller deltagande i att driva samverkansfrågor och ta emot 
de förslag på förändringar som dessa arbetsgrupper kommer att leverera som 
resultat. 

IT-chefsgruppen kommer att diskutera synpunkter kring detta inför 
framtagande av en övergripande arbetsplan på ett möte 28/10. Ytterligare 
information om vad detta beslut innebär kommer att finnas tillgänglig efter 
detta möte.  

Kommunledningsutskottet föreslår 
att uppdra åt IT-strategen att till kommunstyrelsens sammanträde i november 
komplettera ärendet med information från mötet med IT-cheferna i länet den 
28 oktober 
_____ 

 

Beslutsunderlag. 
Bilaga 2. PC-upphandling.doc  
Regional IT-samverken  
Bilaga 1. Open Office.doc  
Bilaga 3. Teknik.doc  
 
 
Beslutsexpediering. 
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Samverkansavtal med polisen  

Kommunstyrelsen beslutade 2009-09-15 att ett utkast till samverkansavtal 
redovisas på kommunledningsutskottet i oktober 

att kommunchefen ges uppdraget att utse kommunens 
tjänstemannarepresentanter i arbetet med att utforma samverkansavtalet 

att Högsby kommuns samtliga kostnader på grund av skadegörelse och 
brottslig verksamhet konteras centralt så att möjlighet till uppföljning kan ges. 
Även arbetstid som åtgår för kommunalt anställda skall redovisas. 

att målsättningen är att besluta om samverkansavtal i kommunfullmäktige i 
december 2009 

Kommunledningsutskottet föreslår 
att samverkansavtalet redovisas på kommunledningsutskottets sammanträde i 
december 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
KS § 238 2009-09-15 2009-09-23 

 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
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Delegationsordning för kommunstyrelsen  
Kommunledningskontoret har tagit fram en beskrivning på och formaliserat 
hur Högsby kommun styrsystem ser ut. I detta ingår redovisningar av 
kommunens mål och principer för styrsystemet, nivåer i styrprocessen, 
styrmodell, budgetprocessens flöden, rutiner för verksamhetsplanering. 
Kommunens olika styrdokument finns också samlade här och beskrivningar på 
dokumentens betydelse i styrprocessen. Vidare finns också listor på vilka 
ärenden som kontinuerligt måste behandlas i de beslutande organen, KF, KS 
och utskotten. Till styrsystemet följer också med en beskrivning på 
personalledningsorganisationen med funktioner, ansvar och befogenheter samt 
delegationslista.  

Kommunledningsutskottet föreslår 
att godkänna förslaget till delegationsordning, 

att godkänna förslaget till styrsystem  

att godkänna förslaget till kommunchefens befattningsbeskrivning samt 

att ta informationen om ledningsplanen till protokollet 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Högsby kommuns styrsystem.pdf  
Delegationsordning utkast_091013.doc 2009-10-13 
Ledningsplan 091013.doc  
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
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 KU § 139   DNR: KU.2006.185  
 
 

Utvärdering av organisationsförändringarna i tjänstemannaorganisation  
Nuvarande tjänstemannaorganisation kom igång under hösten 2008 och har 
således varit igång knappt ett år och i detta skede bedöms det vara för tidigt 
att göra någon fullständigare utvärdering. Den lägesrapport som kan avges är 
att organisationen är under utveckling, inte minst mot bakgrund av de 
utbildningar och diskussioner som ägt rum under ledning av Axel Danielsson 
med politiker och tjänstemän och där parternas olika roller har varit en av 
huvudpunkterna. Kommunledningskontoret har här fått i uppdrag att ta fram 
beskrivningar på ledningsorganisationen, dess funktioner, ansvar och 
befogenheter samt delegationslista för att tydliggöra 
tjänstemannaorganisationens roll och uppgifter. Detta presenteras nu 
tillsammans med det styrsystem för Högsby kommuns övergripande styrning 
som också tagits fram. 

Den kommande grundliga utvärdering som skall göras av 
tjänstemannaorganisationen bör ske i god tid innan de tvååriga förordnanden 
som finns för de båda verksamhetscheferna går ut. 

Denna utvärdering skall då innehålla beskrivningar på om organisationen 
arbetar mot angivna mål, om den medfört ökad effektivitet, om olika flöden 
och rutiner har kunnat förbättrats eller förenklats med färre antal anställda, 
vad personalen anser om arbetsmiljön. 

Kommunledningsutskottet föreslår 
att utvärderingen redovisas på kommunstyrelsen i maj 2010 samt  

att utvärdering av organisationsförändringarna i tjänstemannaorganisation 
redovisas på kommunfullmäktige vid dess junisammanträde, samt  

att kommunfullmäktiges presidium informeras om den ändrade tidsplanen  
_____ 
 
 
 

Beslutsunderlag. 
Tjänsteutlåtande: Utvärdering av tjänstemannaorganisationen  
KF § 33. KF ställer sig bakom KS försl + tillägg.  
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
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Utredning om reglementen och delegationsordningar för 
detaljplanarbeten och utredningar.  
Enligt nu gällande reglemente är det kommunstyrelsen som ansvarar för 
fysisk detalj- och översiktsplanering för användning av mark och vatten i 
Högsby kommun. 

Kommunstyrelsen ger i sin tur uppdragen till miljö- och byggnadskontoret att 
upprätta detalj- och översiktsplaner. Arbetena blir på detta sätt mera arbets- 
och tidskrävande än nödvändigt när både utskott, styrelser och nämnder skall 
hantera ärendena. 
Kommunstyrelsen är dessutom ofta både initierare och fastighetsägare och 
berörs då av planarbeten på flera sätt. 

Arbetssättet för detalj- och översiktsplaner regleras mycket noggrant i plan- 
och bygglagen beträffande tillvägagångssätt och vilka handlingar som skall 
ingå. Där anges också hur arbetena skall kommuniceras och under vilka tider 
handlingar skall anslås etc. I processen finns flera tillfällen då samråd skall 
ske med berörda. 

Om myndighetsnämnden ansvarade för fysisk detalj- och översiktsplanering 
skulle beslutsvägarna bli kortare och ärendena kunde hanteras närmare de 
ärenden och initierare som föranlett planarbetena. Med ett sådant arbetssätt 
skulle tidsperspektivet för planarbeten kunna kortas. 
Kommunstyrelsen skulle också få en friare roll som fastighetsägare i flera 
fall. 

Kommunstyrelsen kommer att beredas tillfälle att yttra sig fortlöpande under 
planprocessen, liksom övriga berörda sakägare, myndigheter etc. 

Antagande av detaljplaner bör även i fortsättningen göras av 
kommunstyrelsen respektive kommunfullmäktige, medan handläggningen 
helt bör ligga hos myndighetsnämnden. Detta är också det sätt på vilket de 
allra flesta kommuner arbetar med fysisk planering. 

För kommunen innebär en förändring av ansvaret för fysisk planering inga 
merkostnader, utan kan i förlängningen medföra besparingar i och med att 
beslutsvägarna och handläggningstiderna kan kortas. 

Myndighetsnämnden beslutade 2009-08-18 att skicka ovanstående förslag till 
förändringar av reglementet och delegationsordningen för detaljplanarbeten 
och utredningar till kommunstyrelsen för vidare beslut. 
_____ 

Förslag till beslut 
att justera reglementena så att ansvaret för fysisk detalj- och 
översiktsplanering hamnar under Myndighetsnämndens ansvarområde. 
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att delegationsordningarna för kommunstyrelsen, kommunfullmäktige och 
myndighetsnämnden justeras vid behov, för denna förändring. 

Kommunledningsutskottet föreslår 
att återremitera ärendet och ge kommunchefen i uppdrag att bereda frågan till 
kommunledningsutskottets sammanträde i december 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
MN § 43 2009-08-18 2009-09-21 

 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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 KU § 141   DNR: KF.2008.105  
 
 

Besvarande av motion angående diplomering av Högsby som "Fairtrade 
City"  
Motionen är inlämnad av Folkpartiet Liberalerna. 

Kommunfullmäktige beslutade 2008-03-27, § 51, att remittera motionen till 
kommunstyrelsen för beredning. 

Kommunledningsutskottet föreslog kommunstyrelsen 2008-05-14, § 80, att 
Högsby kommun för närvarande inte har resurser att uppfylla intentionerna i 
motionen varför den avslås. 

Kommunstyrelsen beslutade 2008-06-19, § 122, att motionen återremitteras 
för en översiktlig kostnadsberäkning för en eventuell diplomering av Högsby 
kommun som ”Fairtrade City”. 

Kommunledningsutskottet föreslår 
att avslå motionen på grund av det ansträngda ekonomiska läge som råder i 
kommunen 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Motion  
Utredning Fairtrade City.doc  
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
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Besvarande av medborgarförslag - demokratifrågor på kommunens 
hemsida  
Medborgarförslaget föreslår att det på kommunens hemsida inrättas en ruta 
för ”Månadens fråga”.  
Månadens fråga handlar om att genomföra en enkel enkät med två 
svarsalternativ (ja eller nej) och möjlighet att skriva kommentarer till svaret. 
Enkäten ska publiceras på kommunens publika webbplats på förstasidan. 

Det ingår enkät-verktyg i kommunens IT-system för uppföljning av 
verksamheternas målstyrning "Cockpit". Kommunen innehar en 
kommunlicens vilket medför att inga licenskostnader tillkommer för enkäten 
"Månadens fråga". 

Bifogad bild visar ett förslag hur detta kan se ut på förstasidan. 
 
Ekonomiska konsekvenser 
Enligt webbmaster för www.hogsby.se kan funktionen på hemsidan införas 
utan att det tillkommer några kostnader för kommunen. 

Systemförvaltare för Cockpit och personalchef har internt inom kommunen 
genomfört enkäter via verktyget och innehar kompetens kring hur 
programmet fungerar. 

Kommunledningsutskottet föreslår 
att besluta om att nyttja enkät-verktyget i Cockpit för att skapa funktionen på 
förstasidan. 

att ansvarig för att underhålla frågor och inkomna svar är 
kommunfullmäktiges presidium med ordförande som ansvarig, enligt 
medborgarförslag Månadens fråga  

att ansvarig för utbildning och för service/support av enkät-modulen utse 
Systemförvaltare Cockpit 

att ansvarig för tekniskt införande av funktionen på förstasidan utse 
Webbmaster/IT-strateg 
_____ 

Beslutsunderlag. 
Skrivelser  
Tjänsteutlåtande  
hogsbyse_medfrageex[1].jpg  
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
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Remiss - Vindbruksplan för Mönsterås kommun  
Mönsterås kommun har tagit fram en kommuntäckande vindbruksplan i syfte 
att undersöka möjliga platser för utbyggnad av vindkraft i Mönsterås 
kommun. Planen och tillhörande miljökonsekvensbeskrivning är nu i 
utställningsskedet.  

Högsby kommun finner att handlingarna är väl genomarbetade och har därför 
inga invändningar mot Mönsterås vindbruksplan.  

Särskilt positivt ser Högsby kommun på att kommuninvånare såväl från 
Mönsterås kommun som angränsande kommuner redan i ett tidigt 
planeringsskede involverats i planarbetet och haft möjligheter att lämna 
synpunkter vid workshops och enkätundersökningar. 

Fem av de möjliga vindkraftsområden som pekas ut i Mönsterås 
vindkraftsplan befinner sig inom ett avstånd på 2 km till Högsby 
kommungräns. Som grannkommun välkomnar Högsby kommun att bli 
kontaktat i ett tidigt planeringsskede ifall frågan om vindkraftsetablering i 
något av dessa områden blir aktuellt.  

Kommunledningsutskottets föreslag 
att anta förslaget till yttrande som sitt eget att överlämna till Mönsterås 
kommun. 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Kungörelse vindbruksplan.pdf  
Vindbruksplan Mönsterås rev 090902.pdf  
Mönsterås MKB till Vindbruksplan 090811.pdf  
Yttrande 091002.doc  
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
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Remiss - Detaljplan del av Hanåsa 6:11 och 6:12  
I syfte att ta fram nödvändigt underlag för att kunna ta ställning till ifall det är 
möjligt att etablera hästnära boenden på del av fastigheterna Hanåsa 6:11 och 
6:12 i Högsby kommun har Vatten och Samhällsteknik AB fått i uppdrag att 
ta fram rubricerat planprogram. Planprogrammet är nu föremål för samråd 
enligt Plan- och bygglagen 5 kap 20 §. Samrådet pågår under tiden 8 oktober 
– 5 november 2009.  

I planprogrammet undersöks möjligheten till ett trettiotal tomter med 
möjlighet att hålla häst i en närbelägen gemensamhetsanläggning med 
tillgång till stallar, ridbana och rasthagar. Efterfrågan av nyproducerade 
hästnära boenden kan inte förutsägas varför endast en etappvis utbyggnad av 
bostadshus och stallanläggningen lär komma i fråga. 

Enligt planprogrammet har hästnäringen i Sverige utvecklats sedan 1960-talet 
till en allt viktigare näringsgren och är i dagsläget inom jordbruket den femte 
största inkomstkällan. På många landsbygdsorter har möjligheten till ett 
hästnära boende varit bidragande till att kunna upprätthålla en levande 
landsbygd. Förutom att utgöra en komplimenterande sysselsättning på 
landsbygden är hästhållningen även ett effektivt verktyg för att bibehålla 
öppna landskap och därigenom biologiska och landskapsliga värden. 

I planprogrammet behandlas även eventuella problemställningar (som 
exempelvis hantering av gödsel, förebyggande av risk för näringsläckage till 
Emån, trafikfrågor och riktlinjer avseende hästallergen). 

Rubricerat ärende utgör ett väl genomarbetat underlagsmaterial för fortsatt 
planarbete i form av detaljplaneläggning. 

Kommunledningsutskottet föreslår 
att ärendet utgör ett väl genomarbetat underlagsmaterial för fortsatt planarbete 
i form av detaljplaneläggning 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
PROGRAM Hanåsa Snuggan 090911.pdf 2009-09-24 
Miljöbedömning PROGRAM Hanåsa Snuggan 090911.pdf 2009-09-24 
Programkarta_080611.pdf 2009-09-24 
Följebrev.doc  
 
 
 
Beslutsexpediering. 
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Kommuner och regioner i internationellt klimatarbete  
Tillsammans med vår internationella organisation UCLG och dess europeiska 
sektion CEMR verkar SKL. för att nästa internationella 
klimatöverenskommelse tydligt ska referera till kommuner och regioner som 
nyckelpartners och viktiga aktörer i klimatarbetet. Det är viktigt för fortsatt 
arbete, representation, stöd och tillgång till finansiering.  

Att skriva på World Mayors and Local Governments Protection Agreement 
World Mayors and Local Governments Protection Agreement är en global 
överenskommelse som utvecklats av och för kommuner. Vår internationella 
paraplyorganisation UCLG (United Cities and Local Governments) önskar 
påskrifter från så många kommuner och regioner som möjligt för att lämna 
fram den som en viljeyttring om kommuners engagemang och åtagande för 
minskad klimatpåverkan vid FN:s klimatkonferens i Köpenhamn i december 
2009. SKL har själv skrivit på överenskommelsen och vill sprida kännedom 
om den till Er så att Ni kan överväga en påskrift. 

Överenskommelsens huvudinriktning är att hålla klimatförändringen inom 2 
grader och minska utsläppen till 2050 med 60 procent globalt samt 80 procent 
för I-länder. Den innehåller även åtaganden för att minska utsläpp, 
implementera ramverk, bygga hållbar ekonomi, utföra åtgärder och 
förespråka lokalt deltagande i internationella klimatförhandlingar. Den har 
karaktären av en viljeyttring och innehåller inte åtaganden som ska följas upp. 

Borgmästaravtalet -ett samarbete för Er? 
Borgmästaravtalet (Covenant of Mayors) är EU-kommissionens initiativ för 
kommuner som vill gå längre än EU:s målsättningar att minska utsläppen av 
växthusgaser med 20 procent till 2020. I Sverige har Göteborg, Linköping, 
Malmö, Stockholm, Växjö och Örebro skrivit på och fler har tagit beslut om 
detta.  

Borgmästaravtalet inkluderar åtaganden såsom antagandet av en plan som ska 
sändas in och uppdateras, rapportering, energidagar för medborgarna samt 
medverkan i årlig konferens. SKL har beslutat att också stödja detta initiativ 
och vill uppmärksamma Er på möjligheten att delta i detta samarbete. 

Den 10 november i Linköping planeras en ceremoni för fler kommuner, 
landsting och regioner som undertecknat borgmästaravtalet, i samband med 
det nationella arbetsmötet för kommunerna inom Energimyndighetens 
program Uthållig kommun. Ett annat ceremoniellt tillfälle ges i Bryssel i mars 
2010. 

Klimatstafetten 
Ytterligare en möjlighet att visa engagemang i klimatfrågan är 
Klimatstafetten som genomförs av Naturskyddsföreningen för att samla stöd 
för ett kraftfullt globalt klimatavtal i Köpenhamn. Inriktningen är att I-
länderna tillsam 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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mans ska minska sina utsläpp av växthusgaser med minst 40 procent till 2020 
och kraftfullt öka sitt stöd till klimatinsatser i utvecklingsländerna. 
________ 

Kommunen är engagerad i Uthållig kommun och har med de knappa resurser 
som finns avsatta för övergripande miljöarbete ingen möjlighet att gå med i 
flera stora åtagande om inte nya resurser tillskapas. 

World Mayors and Local Governments Protection Agreement innehåller inte 
åtaganden som ska följas upp utan är bara att man ställer sig bakom 
viljeyttringen att gå längre än EU:s målsättningar att minska utsläppen av 
växthusgaser med 20 procent till 2020. 

Borgmästaravtalet inkluderar åtaganden såsom antagandet av en plan som ska 
sändas in och uppdateras, rapportering, energidagar för medborgarna samt 
medverkan i årlig konferens. 

Naturskyddsföreningens kampanj Klimatstafetten innebär inte några åtagande 
utan mera att man stödjer kampanjen. Eftersom det är upplagt som en stafett 
så ”pinnen” skickas vidare om kommunen går med. 

Kommunledningsutskottet föreslår 
att ställa sig bakom World Mayors and Local Governments Protection 
Agreements viljeyttring. 

att stödja Naturskyddsföreningens kampanj Klimatstafetten och skicka 
stafettpinnen vidare till Företagarna i Högsby kommun 

att inte skriva på Borgmästaravtalet 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Kommuner och regioner i internationellt klimatarbete  
World Mayors and Local Governments Protection Agreement.pdf 2009-10-09 
Lista att skriva under.pdf 2009-10-09 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
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Justering av budget exploateringsfastigheter  
I bifogad fil redovisas förslag på justerad budget för exploateringar. 

Jonas Erlandsson (S) föreslår att den budget som är avsatt för att exploatera 
Tombstoneområdet överflyttas till posten Övrigt detaljplanearbete med 
hänvisning till att ha anser att ingen nybyggnation för seniorboende skall ske. 

Kommunledningsutskottet föreslår 
att planen för Tombstoneområdet flyttas till Övrigt detaljplanarbete 

att i övrigt godkänna förslag till justerad exploateringsbudget 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
planer.pdf 2009-10-08 

 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
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Medfinansiering Mittpunkt Högsby  
Mittpunkt Högsby,s styrelse ansöker om stöd för sin verksamhet under 2010. 
De skriver i sin ansökan att  verksamhetsplanen för 2009 har genomförts till 
stora delar men att deras styrelsemöten har i allt för hög grad handlat om 
ekonomi och överlevnad istället för utveckling. 

De skriver vidare att med bibehållna bidrag enligt bifogad budget ser de en 
framtid. Mittpunkt Högsby vill därför i god tid före nästa år veta att de får 
detta stöd på 100 000 kr från Högsby kommun för att kunna genomföra sina 
projekt och verksamhetsplanen i övrigt. 

Kommunledningsutskottet föreslår 
att Högsby kommuns verksamhetsstöd till Mittpunkt 2010 uppgår till ett 
belopp motsvarande föreningens intäkt för medlemsavgifter under 2009 
multiplicerat med faktorn 1,5  

att Högsby kommuns verksamhetsstöd till Mittpunkt skall maximalt utgå med 
100 000 kr/år vari stöd för marknadsföringsinsatser och information kan ingå. 
Frågan om stöd för marknadsföringsinsatser och information avgörs av 
kommunchefen. 

att en löpande kontakt mellan kommunstyrelsens ledning och Mittpunkts 
styrelse skall etableras 

att ett regelbundet och ömsesidigt samarbete skall bedrivas mellan 
kommunchefen och Mittpunkts verksamhetsledare   

att lämpliga samverkansuppdrag är frukostmöten, tidningen Innehåll, 
bevakning av handels och industrilokaler, marknadsföring och 
informationsinsatser samt i övrigt uppkommande 
näringslivsutvecklingsarbete 

att Mittpunkt ska löpande informera om sin verksamhet på kommunstyrelsen. 

Utbetalning av Högsby kommuns stöd till Mittpunkt förutsätter att 
att de bedriver ett nära samarbete med övriga företagarföreningar i 
kommunen som Företagarna, Emådalens Landsbygdscentrum samt LRF 

att Mittpunkts insatser skall riktas till hela kommunens näringsliv, ej bara till 
föreningens medlemmar 

att föreningen Mittpunkt skall fungera som bas och ägare för i ämnet lämpliga 
utvecklingsprojekt 
_____ 
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Beslutsunderlag. 
Folder_Mittpunkt_-09.pdf 2009-10-09 
Budget mittpunkt.pdf 2009-10-09 
Högsby_Kommun[1].doc  
Mittpunkt_Högsby_Verksamhetsplan_2010.doc 2009-10-09 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
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Näringslivsfrågor   
Projektet Lokala tillväxtprocesser och näringslivsutveckling 
För att såväl befintliga som potentiella näringsverksamheter ska kunna 
utvecklas och skapa förutsättningar, för framförallt våra ungdomars möjlighet 
till arbete och företagande på landsbygden, krävs också att det finns tillgång 
till stödjande strukturer och effektiva rådgivningssystem för att möta upp 
efterfrågade behov. 
 
Tanken med projektet är att kommunen tillsammans med aktörer från 
samhällets olika sektorer ska skapa förutsättningar för långsiktigt 
kommersiella möjligheter på landsbygden. Genom att utveckla ett 
företagsdrivhus - en plattform för utveckling av landbygdsföretag, 
tillhandhållandes stödjande strukturer och ett effektivt rådgivningssystem, 
förväntar vi oss kunna bidra till en positiv utveckling, inte minst när det gäller 
våra ungdomars möjligheter till arbete och nyföretagande.   

Projekten som vi har för avsikt att samarbeta med och dra lärdomar av är: 
Samhälle i Samverkan - ett projekt/förstudie som har som mål att klargöra 
förutsättningarna inför inrättandet av ett centralt placerat lokalt servicekontor 
i Högsby i samarbete med bl. a Arbetsförmedlingen och Försäkringskassan. 

Innovationssystemet i Oskarshamnsregionen – projektet, som ägs av Atrinova 
Affärsutveckling AB i Oskarshamn, har som syfte att stärka den regionala 
konkurrenskraften genom att ta till vara på de potentiella affärsidéer och 
möjligheter till utökat företagande som finns, såväl hos potentiella 
entreprenörer som inom den befintliga industrin. Tanken är att framförallt 
stödja nya kunskapsintensiva företag med en hög teknikhöjd. 

Publikt Entreprenörskap – är ett forskningsprojekt som ägs av Högskolan i 
Kalmar och drivs av Björn Bjerke som bl. a är professor i entreprenörskap vid 
Stockholms Universitet. Projektets syfte är att utveckla en solid, realistisk och 
användbar kunskap om publikt entreprenörskap (Samhällsentreprenörer).  

Uthållig kommun - är ett unikt samarbete mellan Energimyndigheten och ett 
60-tal av landets kommuner. Kalmar län är i detta sammanhang unikt då alla 
länets kommuner deltar i samarbetet. Projektets övergripande syfte är att göra 
det lokala samhället mer uthålligt, t ex genom att hjälpa företag att spara 
pengar och miljö genom att effektivisera energianvändningen. 

Projektet ägs och drivs av Högsby kommun.  

Kommunala älgjakten 
Den årliga kommunala älgjakten diskuterades.  

Tegelbruket 
Företagare har visat intresse för att etablera sig i kommunen. De lokaliteter 
som framförallt är av intresse är tegelbruket, där kommunen idag bedriver 
arbetsmarknadsverksamhet. Socialt utskott har haft uppe ärendet och sagt att  
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flytt av arbetsmarknadsverksamheten kan ske om det finna andra lokaliteter 
som inte blir dyrare eller försämrar kvalitén för verksamheten. Anders 
Johansson har fått i uppdrag att ta fram en kalkyl på vad en flytt av denna 
verksamhet till RSS-lokalen skulle kosta. 

Kommunledningsutskottet föreslår 
att uttala en positiv inställning till projektet ”Lokala tillväxtprocesser och 
näringslivsutveckling – samverkan för ökad tillväxt” men det krävs en mer 
detaljerad information vid kommunstyrelsens möte i november om vad som 
händer efter projekttiden slut 

Kommunledningsutskottet beslutar 
att nästa års kommunala älgjakt ska diskuteras vid kommunledningsutskottets 
temadag om näringslivsfrågor 
_____ 

 

Beslutsunderlag. 
Projektet Lokala tillväxtprocesser och näringslivsutveckling  

 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering.  
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Övriga strategiska frågor  

Kommunledningsutskottet föreslår 
att en temadag om näringslivsfrågor skall äga rum snarast 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Uppföljning Potter091021.xls 2009-10-15 
Skrivelse till trafikchefen för KLT, för kännedom  
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 29 (32) 
 
Kommunledningsutskottet 2009-10-21  
 

 KU § 150   DNR: KU.2009.88  
 
 

Delgivningar 

1. Inbjudan till möte om tjänstedirektivet den 6 oktober i Alvesta 
2. Ekonomisk redovisning över kostnaderna för POSOM-gruppen de 

senaste åren samt en prognos för framtida kostnader. 
3. Protokoll från Uthållig kommuns styrgrupp 2009-10-12 

Kommunledningsutskottet beslutar 
att Roland Waern (M) deltar vid kommunikation och transportmötet i Högsby 
den 18 november 

att i övrigt notera delgivningarna till protokollet 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Minnesantekningar Styrgrupp 091012.doc 2009-10-19 
POSSOM redovisning KU 2009.114.doc 2009-10-06 
Inbjudan till möte om tjänstdirektivet.pdf 2009-10-06 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
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Ansökan om medel till byte av liftlinor skidlift, Aboda Klint, Allgunnen-
Sinnerbo byutvecklingsgrupp  
Allgunnen Sinnerbo Byutvecklingsgrupp arrenderar sedan 2003 Aboda Klint 
med de anläggningar som tillhör området i form av toppstuga, utsiktstorn 
samt skidbackar och bad mm. Arrendet löper under en 10-årsperiod. Antalet 
besökare under ett år är nu ca 25 - 30 000 personer. Detta genererar ca 2,5 
årsarbeten om man inräknar både café och yttre verksamhet i naturreservatet. 
Under vintersäsongen lägger föreningens medlemmar ned i runda tal 2 500 
ideella timmar. Redan på mitten av 90-talet startade föreningen sommarcafé i 
toppstugan och en rad helgaktiviteter genomfördes i anslutning till detta. Ett 
utkikstorn har byggts med till största delen ideella krafter och med bred 
uppställning från företagen i närområdet. 

Övernattningsstugor och grillstuga är bekostade av föreningen och av privata 
medel och de kompletterar utbudet på Aboda Klint. Under 2006-07 lades ett 
mycket stort antal ideella timmar ned på utbyggnaden av toppstuga och 2008 
byggde och bekostade Allgunnen Sinnerbo Byutvecklingsgrupp en toalett vid 
Klevens badplats för ca 65 000 kr. Vad det gäller skidanläggningen har 
föreningen sedan 2003 lagt stora resurser både ekonomiskt och i form av 
arbetsinsatser under de år som gått. Inledningsvis fick vi renovera 
kommunens pistmaskin och byta ca 250 bandtungor, däck och fälgar som var 
sönderskörda. Bland investeringarna som föreningen bekostat märks 8 
snökanoner för sammantaget ca 200 000 och snöspröt för 30 000 kr samt 
medbringare till stora liften för 240 000 kr. Hyrskidor och pjäxor har köpts in 
för 120 000 kr. 
Vad det gäller driften så har vi köpt och installerat ett dieseldrivet kraftverk 
på 185 kW till en kostnad av 45 000 kr och till detta har vi monterat kablage 
och central för 40 000 kr. 

Detta ar ett axplock av det som Allgunnen Sinnerbo Byutvecklingsgrupp 
sysslat med under de år som gått. Inför vintersäsongen 2009-10 har företaget 
Inspecta provat linan i den stora skidbacken. Detta har resulterat i en rapport 
där det anges att linan ej godkänns och att den därmed måste bytas ut. Enligt 
inkommen offert från Poma Sverige AB uppgår kostnaden för material mm  
till 68 350 kr +moms. Allgunnen Sinnerbo Byutvecklingsgrupp ansöker 
härmed om kommunens stöd för byte av liftlinan. Se bifogad offert 

Kommunledningsutskottet föreslår 
att kommunstyrelsen beviljar ett bidrag om 50 000 kronor till Allgunnen 
Sinnerbo Byutvecklingsgrupp för byte av liftlinor till skidliften i Aboda samt  

att finansiering sker via investeringskontot ”Aboda Klint” 2009. 
_____ 

Beslutsunderlag. 
Ansökan om medel för byte av linor Aboda Klint.pdf 2009-10-16 

 
Beslutsexpediering. 
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Under mötet väckta frågor  

Har kommunstyrelsens ordförande flyttat ännu? 
Samtliga utskottsordförande, vilket således innefattar kommunstyrelsens 
ordförande, skall nyttja politikerrum både på kommunhuset och på Misteln. 
Politikerrummet på Misteln skall så långt det är möjligt inredas med 
lokalproducerade möbler och arbetet med det pågår. Politikerrummet på 
Misteln ökar tillgängligheten och underlättar kommunikationen med 
kommunens invånare. Politikerrummet på kommunhuset nyttjas även det av 
samtliga utskottsordföranden som mötesrum och arbetsplats. Ärendet 
redovisades i sin helhet av kommunchef Joakim Malmdal vid 
kommunstyrelsens möte den 15 september. 

Överklagat beslut angående försäljningen av brandstation i Fågelfors. 
Kommunchefen informerade om att kommunstyrelsens beslut att ej avyttra 
brandstationen till högstbjudande har blivit överklagat. Svarsutkast till 
länsrätten är sänt till juridisk expertis och kommer att redovisas på 
kommunstyrelsen den 17 november. Kommunen har erhållit dispens på 
svarstiden fram till den 20 november. 

Öppettiderna på fritidsgården Tegelbruket. 
Kommunchefen fick i uppdrag att undersöka öppettiderna med berörd 
tjänsteman. 

Miljösamordnaren informerade om den pågående Klimatlöfteskampanjen. 
Kommunledningsutskottets beslutade att anställda i Högby kommun får i mån 
av tid avlägga sitt Klimatlöfte på arbetstid 
_____ 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
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